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22 prosince, 2022

Šéf Pfizeru Bourla přiznal, že technologie mRNA nebyla
dostatečně otestována (video)

necenzurovanapravda.cz/2022/12/sef-pfizeru-bourla-priznal-ze-technologie-mrna-nebyla-dostatecne-otestovana-
video

Vyjádření Bourly jasně ukazuje, že on sám je jen loutkou, kterou si

vodí někdo nad ním. Spekuluje se, že jednal na příkaz Fauciho, který

však již v současné době svůj post opouští.

Ve světle současných titulků jako „náhle zemřel“ se na sociálních

sítích najednou objevuje video z března 2022 s Albertem Bourlou,

současným generálním ředitelem společnosti Pfizer.

Pfizer CEO Albert Bourla admitted that the mRNA technology had never been successful,
and he was surprised that mRNA was the method used for a global vaccination rollout. 

  
Why would they use a technology that they knew was unsuccessful, and potentially deadly?
#DiedSuddenly pic.twitter.com/imDSTqy7is

— DiedSuddenly (@DiedSuddenly_) December 12, 2022

https://necenzurovanapravda.cz/2022/12/sef-pfizeru-bourla-priznal-ze-technologie-mrna-nebyla-dostatecne-otestovana-video/
https://www.americanthinker.com/blog/2022/12/_pfizer_ceo_surprised_that_they_suggested_mrna_technology_in_the_covid_shot.html
https://twitter.com/hashtag/DiedSuddenly?src=hash&ref_src=twsrc%5Etfw
https://t.co/imDSTqy7is
https://twitter.com/DiedSuddenly_/status/1602398034939285527?ref_src=twsrc%5Etfw
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Ve videu přiznal, že mRNA nebyla nikdy řádně otestována a nebyla

ani úspěšná, proto ho údajně překvapilo, že Pfizer dostal za úkol

vyrobit právě mRNA „vakcíny.“ To jasně naznačuje, že i sám Bourla

jedná na základě „zadání“ z vyšších míst.

Bourla také brzy přiznal, že vakcínu nedostal, ale to údajně jen proto,

že nechtěl využít svého postavení a vzít si ji místo někoho, kdo ji

opravdu potřeboval. Dokonce i média „ověřovatelů faktů“ to

připustila a uvedla, že:

Pan Bourla byl dotázán, kdy plánuje očkování proti Covid-19, na což

odpovídá: „Čím dříve budu moci, udělám to. Nechci být jen nařčen z

toho, že beru vakcínu potřebnějším.

Je mi 59 let, těším se dobrému zdraví, nepracuji v první linii, takže se

mému typu nedoporučuje nechat se očkovat(!!!).“

Ale nebojte se, později již tvrdil, že byl „očkován“. A to dokonce 4x.

Myslím, že to mu skutečně věří jen ti nejzarytější „svědci covidovi.“

V článku v Epoch Times z 12. prosince se uvádí:

Podle systému hlášení nežádoucích účinků vakcín (VAERS) bylo k 2.

prosinci 2022 hlášeno celkem 906 544 nežádoucích účinků u všech

schválených vakcín proti COVID-19 ve Spojených státech, včetně 15

584 úmrtí.

Tyto vakcíny proti COVID-19 vedly k většímu počtu hlášení

nežádoucích účinků v systému VAERS než všechna hlášení za

poslední tři desetiletí. Konkrétně počet úmrtí souvisejících s

vakcínou proti COVID-19 překročil 55 procent všech hlášení úmrtí v

databázi VAERS.

A Elon Musk nedávno slíbil, že jakmile Fauci ztratí moc, tak mnohé

vyjde najevo.

https://fullfact.org/health/pfizer-ceo-covid-vaccine/
https://12ft.io/proxy?q=https%3A%2F%2Fwww.theepochtimes.com%2Fhealth%2Fserious-adverse-events-and-death-reports-for-major-covid-vaccines-vaers_4918643.html
https://twitter.com/elonmusk/status/1604280647937396736?ref_src=twsrc%5Etfw
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Výše uvedené video zachycuje Bourlu, jak tvrdí, že technologie

mRNA je  systém, se kterým měl farmaceutický průmysl „méně

zkušeností“ (což znamená velmi málo zkušeností), a říká, že „mRNA

byla technologie, která nikdy nedodala jediný produkt… Ani vakcínu,

ani žádný jiný lék.“ Proto byl Bourla „překvapen“, když „oni“ navrhli

mRNA jako prostředek pro vakcínu proti Covid-19.

Tohle opravdu bude Norimberk 2.0 – Bourla údajně jen následoval

pokyny těch nad ním, nebyla to prý jeho chyba! Snaží se ze sebe

náhle smýt vinu.  Stejně jako němečtí důstojníci, kteří „jen plnili

rozkazy“. I Mengele „jen plnil rozkazy.“ Takže nyní se asi začnou

vzájemně obviňovat ve stylu: „já nic, to on.“

Musk tvrdí, že má na Fauciho něco, co mnohé ukáže. Zřejmě jde o

některé dohody, které probíhaly přes Twitter. Fauci se včera loučil a

odchází ze svého postu. Je nejvyšší čas, aby pravda vyšla najevo. A

nikdo, kdo se poslední dva roky podílel na nátlaku, segregaci

neočkovaných a zavádění dalších protiústavních kroků, nesmí

uniknout spravedlnosti.

Ohodnoťte tento příspěvek!

[Celkem: 7 Průměrně: 5]

 

 


